
Zápis z jednání Akademického senátu Janáčkovy akademie múzických 
umění v Brně ze dne 21.  2. 2007 

 
Přítomni: PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. , Mgr. Karel Hegner, Prof. PhDr. Jindra 
Bártová, doc. Barbara Willi, Ph.D., doc. Jindřich Petráš, doc. Mgr. Jan Kolegar, Mgr. 
Sylva Talpová, Václav Gottwald, MgA. Jan Kavan, Petr Jan Kryštof, Robin Kvapil 
 
Hosté: Prof. PhDr. Václav Cejpek, JUDr. Lenka Valová, prof. Petr Oslzlý, Mgr. Martin 
Prokeš  
 
  
 
1. Předsedkyně AS JAMU přivítala v AS nového člena, kterým je Petr Jan Kryštof. Dále 
vzpomněla  památky zesnulého  předsedy AS HF  prof. Jiřího Skovajsy a oznámila, že 
novým předsedou AS HF byl zvolen doc. Martin Opršál. 
     
2.  AS JAMU projednal vnitřní předpis JAMU - Jednací řád Umělecké rady JAMU- 
a jednomyslně schválil jeho znění tak, jak bylo předloženo a je součástí tohoto 
zápisu. 
 
3. Rektor JAMU prof. Václav Cejpek seznámil AS s návrhem na doplnění   Umělecké 
rady JAMU. Novým kandidátem se stal MgA. David Mareček, ředitel Filharmonie Brno. 
 
AS JAMU po projednání a řádném hlasování schválil jednomyslně jako nového 
člena Umělecké rady JAMU MgA. Davida Marečka. 
 
4. Předsedkyně AS a kvestorka JAMU představily Akademickému senátu nový vnitřní 
předpis JAMU – Vnitřní mzdový předpis JAMU.   
 
AS JAMU projednal  Vnitřní mzdový  předpis JAMU a schválil jej v předloženém 
znění, které je součástí tohoto zápisu.  (10 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování) 
 
5. Proděkan Divadelní fakulty JAMU prof. Petr Oslzlý seznámil  AS JAMU s 
problematikou nedostatku prostor na DIFA, které jsou nutné pro realizaci studentských 
projektů, a se záměrem pronajmout pro tyto účely prostory tzv. Kabinetu múz. Rektor 
JAMU Prof. Václav Cejpek upřesnil některé body týkající se možného využívání 
Kabinetu múz a kvestorka JAMU JUDr. Lenka Valová  seznámila AS s praktickými a 
finančními aspekty pronájmu a s charakterem smlouvy. 

Doc. Barbara Willi vznesla dotaz na budoucí program a vytíženost nových 
prostor, Mgr. Talpová vznesla dotaz, zda pronájem nových prostor nebude na úkor   
stávajících ateliérů.  Obě otázky byly uspokojivě zodpovězeny proděkanem DIFA – 
program již částečně existuje, zájem ze strany pedagogů DIFA je velký, provoz by měl 
být hrazen např. z přiznaných grantů. Doc. Kolegar připomněl, že plánované projekty by 
měly mít  sledovanou a rozumnou finanční hranici. 
 
AS JAMU po projednání jednomyslně schválil pronájem prostor Kabinetu múz.  



6. Doplňovací volby do AS JAMU 
 
AS JAMU vyhlašuje  v souladu s platným volebním a jednacím řádem AS JAMU 
doplňovací volby do studentské části senátu za hudební fakultu na 21. 3. 2007 a zároveň 
vyhlašuje i harmonogram těchto voleb. Současně AS JAMU ustanovil volební komisi 
v následující sestavě:  
 
PhDr. Květoslava Horáčková, PhD., doc. Barbara Willi, PhD.,  Prof. PhDr. Jindra 
Bártová, Mgr. Karel Hegner, doc. Mgr. Jan Kolegar, Petr Jan Kryštof 
 
7.  V 17.45 musela prof. PhDr. Jindra Bártová opustit zasedání AS JAMU a neúčastnila 
se dalšího jednání ani hlasování. 
 
8. AS JAMU schvaluje jednomyslně jako náhradnici do studentské komory Rady 
vysokých škol Helenu Macháčkovou, studentku 2. ročníku hudebního manažerství. 
 
9. Předsedkyně senátu PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D., informovala AS JAMU o 
zprávě sestavené expertní komisí OECD, která se týká  českého terciárního vysokého 
školství, a o společném postupu předsedů AS brněnských vysokých škol v reakci na tuto 
zprávu. 
 
10. Kvestorka JAMU JUDr. Lenka Valová  seznámila AS s principem evaluace a s   
přístupem Akademického Centra Studentských Aktivit (ACSA) k této problematice. 
 
11. Následující jednání AS JAMU bylo stanoveno na 28.3.2007 v 16.00 na DIFA. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal       Verifikovala 
 
MgA. Jan Kavan     PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 


